
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rondvraag commissie bestuur 16 januari 2020 

Naar een veilige en een vrolijke jaarwisseling 

Afgelopen weken heeft landelijk en in veel gemeenten een discussie plaatsgevonden over het 

instellen van een vuurwerkverbod. Vuurwerk heeft de afgelopen jaarwisseling tot veel ongelukken 

geleid, naast de enorme materiele en milieuschade en overlast voor dieren. 

Landelijk werken GroenLinks en Partij voor de Dieren aan een vuurwerkverbod en lijkt er een 

kamermeerderheid te zijn. Politie en burgemeesters spreken zich uit voor een vuurwerkverbod. 

Rotterdam heeft inmiddels het initiatief genomen om een vuurwerkvrije gemeente te zijn.  

In onze gemeente zijn de kosten voor schade enorm gebleken bij de jaarwisseling, maar liefst ten 

minste 160.000 euro. Bovendien is er veel inzet van politie en brandweer geweest.  

Via het raadsinformatiebulletin (week 2) zijn we geïnformeerd dat de portefeuillehouder met een 

discussienotitie komt. Dit juichen wij toe! Wij hopen dat onze inwoners nu ook daadwerkelijk een 

prettige jaarwisseling krijgen! 

Aan de hand van de actualiteit en raadsinformatiebulletin hebben wij de volgende vragen: 

1. Kan het college een concrete datum noemen wanneer de discussienotitie voorgelegd gaat 

worden? 

2. Kan het college 3 of 4 scenario’s voorleggen, waarin mogelijkheden tot het organiseren van 

licht- en/of vuurwerkshows, verbod op knalvuurwerk en vuurpijlen, vuurwerkvrije zones en een 

totaalverbod worden genoemd? 

3. Kan het college in de scenario’s de volgende randvoorwaarden benoemen en uitwerken, 

zoals: 

a. Tijdsfactor (per wanneer kan het ingaan) 

b. De mogelijkheden tot handhaven? 

c. Financiële en juridische risico’s? 

 

Namens de fractie van GroenLinks, Esther de Ruiter 

Namens de fractie van de Bossche Groenen, Judith Hendrickx 

Namens de fractie van D66, René van den Kerkhof 

 

 


